
Van: Thomas van Gemert [mailto:tvangemert.weert@gmail.com]  

Verzonden: maandag 15 juni 2020 10:28 

Onderwerp: Vragen VVD Stadspark 

 
Beste griffie, 
 
De VVD-fractie wil graag de volgende vragen indienen inzake het Stadspark: 
 

1. Wat veroorzaakt het verschil van €429.984,47 tussen het vorige raadsvoorstel (vorige 
cyclus) en het huidige raadsvoorstel? 

2. De prioriteit in de begroting 2018 was €900.000,-. Het rentepercentage is nu lager, dus 
wat is het exacte investeringsbedrag o.b.v. de prioriteit? 

3. Welke variant voor archeologisch onderzoek wordt aan de raad voorgelegd? Zit dit 
bedrag in de totale kosten? 

4. Zit de €264.898,- voor bodemsanering in het totaalbedrag van €2.396.416,47? Klopt 
het dat dit eenmalige kosten zijn? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Thomas van Gemert 
Fractievoorzitter Weerter VVD 
 
T: (+31)(0)624122887 
E: tvangemert.weert@gmail.com 
W: www.vvdweert.nl 
 
 

 
 
 


